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	Zápis	2.	schůze	SPWG	21.11.2023	

 Schůze byla svolána za účelem vykonání úvodních procesů nutných k řádnému a ak�vnímu fungování 
 parlamentu v následujícím roce. 

 Proběhla o velké přestávce v jídelně školy. 

 Přítomno:  12 z 20 členů - Bolková, Košárek, Lacina,  Němec, Neuvirt, Skořupa, Šefčík, Šonovský, Vinárek, 
 Vitásek, Zápařka, Železný. 

 Schůze byla usnášeníschopná. 

 Program schůze 

 1)  Představení organizace práce předsednictvem 

 2)  Úprava stanov a jednacího řádu SPWG 

 3)  Ustanovení komunikačního výboru 

 Průběh zasedání 

 1)  Předsednictvem byla představena vize organizace práce na následující rok. 

 a)  Schůze budou pořádány o velkých přestávkách, čímž jsou dostupnější nejen pro členy, ale i 
 studenty. Zároveň to umožňuje rychleji reagovat  na návrhy a svolat schůzi kdykoliv je třeba. 

 b)  Více bude využíváno výborů. Díky tomu bude práce přesně rozdělená a organizovaná a zároveň 
 se mohou všichni studen� více podílet na činnostech parlamentu. 

 c)  Byl vytvořen dokument, do kterého mohou členové přidávat návrhy své či studentů. Ten slouží 
 pro lepší záznam a práci s nápady. 

 d)  Proběhla základní aktualizace webových stránek parlamentu. V plánu je s nimi dále pracovat. 

 2)  Předsednictvo navrhlo úpravu stanov a jednacího řádu za účelem jejich zjednodušení a upřesnění. 
 Předsedou byl poté navržen pozměňovací návrh pro umožnění nápravných úkonu při neak�vitě 
 parlamentu, který byl přijat, 12 členů hlasovalo pro. Úprava stanov byla poté schválena, 12 členů 
 hlasovalo pro. 

 3)  Byl představen výbor pro komunikaci, jeho práce a funkce. Do výboru se přihlásili 2 členové: Němec, 
 Šonovský a 1 nečlen: Kormaník (6.B). Výbor byl v tomto složení schválen, 12 členů hlasovalo pro. 

 Schůze proběhla bez přerušení a byla řádně ukončena. Konání další schůze bylo předběžně ohlášeno na 
 následující týden, kdy budou rozebrány návrhy členů. 

 Dne 23.11.2023 zapsal Petr Němec. 
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